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Ovo je bilo 11, septebba 194/. god.

Kiingav Miloš Lezara rodjen 1808,god, u Šljivnu(i saž tamo
FAI • | '

IZJAVI: ii

· Kad _je izvršena akcija rušenja postrojenja. vošovođa u Subo~-
tfoj odakle se je snabdijovelea anjalvukan vodom(e to je bilo
10 sentembra & 19241 godine o noći), tada su se povukli iz
Subotics partizeni na odmoT U umu Stražbeniou• Ovde smo mi
partizane svesrino čočekali i Šonijeli im obilato hrane i to ono
sve šfo smo imnli nejbolje,svegbB. smo donijeli pomalo,nli pošto
ih nije bilo ćosta to je hrane bilo nm pretek. Ovde jo u ovod
Šomi Oodrženna i konferenoijan seljanimes. se}n Šljivna i sela Rea=
dmanjića nato do3 je govorio Muhsmed Kažazž Branković Milan i

o voGajić GojkoKš. pito je o važnosti ove akoije,o bratstvu nar–
de dJugoslay1je»„o zlodjelima ustešn i o pomoći partizanima u
hrpeni oš3jeći i Grago Na komferenoeiji pitali smo Štmnm Ćemo ŠaB
govoTi80 neprijatelju koji će nas još sjutEa pozvati i pita»
i šte znemo o rušenju vodovoja U boticiM.Oni su nas poučili,

i to de odmah doga Gana odemo 1 da prijavimo i đa kažemo da je
bilo mnogo nepoznatih 1jdi u vojnim uniformama koji su to u
Subotici izvršili• Ž | | .

Tako je i bilo. Nas nekoliko seljake iz sela ŠL ji vna upu-
tili smo se ka žandarmerijskoj stenioi u Kađinoj Vodi. U stanici
smo než]j konandira stanice Daniln Pršu i još nokoliko n ih
Keč nas je zapitao komandir,imali nežio NnOvO, mi smo rekli da imt
i rekli smo slučaj rušenja vočovođa• Po njemu višili smo da jo .
on o tome već bio obavješten ali je pored toga od nas tražio da
mu ispričnmo od kuda mi to znamo pBde Subotica nije baš tako
blizo našego sela. Mi smo mu ispričnli da su neki nenoznsti
nporuženji ljudi došli u naše selo dajgu tražili jesti i dea smo
im morali dnti jer su neoružani, da du skupili seljake našega
seln 1 da su im održnli govor o tome da se trebamo što prije
disati na ustanak je da će nag u _nrotivnom sviju ustaše poklnti.
Rekli smo dn nije ni jedan naoružani bio nama poznat i anRO smo
sviju mnoznavbalJi. Rekli smo đe ih je bilo nekolike stotino i ako

ih niše bilo oko netnnes, Nm ovo sve nam je rekno komančir: da
je dobro što smo ovo prijavili i da ovake i slične stvari odmah
·prijavijujeno i obećao je da više neće dozvoliti ustašama GB
37 u Sela da vrše pljačku i nedijela što je to bio slučaj do
BGB•

prežnjiu izjavnm Klinaovsa Miloše | rovierio.] našpno ža jj
istinita. "Wide ddadkx O 0 do
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